
Protokół Nr XXVIII /2021 
z XXVIII sesji Rady Powiatu Łańcuckiego odbytej 

w dniu 22 września 2021 r. 
 
 
 
XXVIII sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym 
w Łańcucie z zastosowaniem zdalnego trybu obradowania zgodnie z ustawą z dnia 
31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych 
z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID 19, innych chorób 
zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw 
(Dz. U. poz. 568).  
Sesji przewodniczył Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego.  
Obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na 
stronie internetowej powiatu. W związku z powyższym pełna treść protokołu znajduje 
się w formie elektronicznej na stronie BIP Starostwa Powiatowego:  
https://www.youtube.com/watch?v=cARmi_WapAw  
 
Obrady rozpoczęto 22 września 2021 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:25 tego 
samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 
Obecni: 
1. Janusz Bester 
2. Barbara Brudniak 
3. Józef Buk 
4. Halina Golec 
5. Zbigniew Grad 
6. Jan Kilian 
7. Kamil Kilian 
8. Adam Krzysztoń 
9. Ryszard Kucha 
10. Dariusz Kuraś– nieobecny 
11. Marian Kurek 
12. Michał Mac 
13. Jan Magoń 
14. Jan Panek 
15. Jakub Reizer 
16. Mariusz Rejman 
17. Monika Roman 
18. Paweł Skoczowski 
19. Wojciech Szura 
20. Marek Uberman 
21. Krzysztof Wawro 
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Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Rada Powiatu odmówiła modlitwę 
do św. Michała Archanioła patrona powiatu. 
 
Ad. 2.  
Ustalenie porządku obrad. 
 
 
Rada Powiatu obradowała wg następującego porządku obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Informacja o przebiegu wykonania budżetu powiatu za pierwsze półrocze 2021 r. 
4. Informacja o kształtowaniu się WPF, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć, 

o których mowa w art. 226 ust. 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 
publicznych.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/167/2021 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 25 marca 2021 r. w sprawie określenia zadań samorządu 
powiatowego z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza 
się środki PFRON na rok 2021. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2021.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego. 
8. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

9. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
10. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
11. Sprawy różne.  
12. Zakończenie.  
 
 
Ad. 3.  
Informacja o przebiegu wykonania budżetu powiatu za pierwsze półrocze 2021 r. 
 
 
Informację o przebiegu wykonania budżetu powiatu za pierwsze półrocze 2021 r. 
przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Michał Mac, 
Radna Monika Roman, 
Odpowiedzi udzielili:  
Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu, 
Wicestarosta Barbara Pilawa-Kraus. 
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Ad. 4.  
Informacja o kształtowaniu się WPF, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć, 
o których mowa w art. 226 ust. 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 
publicznych 
 
 
Informację o kształtowaniu się WPF, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć, 
o których mowa w art. 226 ust. 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 
publicznych przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Michał Mac, 
Radna Monika Roman, 
Radny Michał Mac (Ad Vocem) 
Radny Paweł Skoczowski,  
Radna Monika Roman (Ad Vocem), 
Radny Jan Magoń, 
Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. 
 
 
Ad. 5.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/167/2021 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 25 marca 2021 r. w sprawie określenia zadań samorządu 
powiatowego z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza 
się środki PFRON na rok 2021. 
 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Joanna Dubiel – Sowa Dyrektor PCPR 
w Łańcucie  
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji oraz Komisji 
Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej, którą przedstawił Przewodniczący Rady.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/167/2021 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 25 marca 2021 r. w sprawie określenia zadań samorządu 
powiatowego z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się 
środki PFRON na rok 2021. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
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Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
NIEOBECNI (1) 
Dariusz Kuraś. 
 
Uchwała Nr XXVIII/205/2021 w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/167/2021 Rady 
Powiatu Łańcuckiego z dnia 25 marca 2021 r. w sprawie określenia zadań samorządu 
powiatowego z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się 
środki PFRON na rok 2021 została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 6.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2021. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. W uchwale 
zmienia się planowaną łączną kwotę dochodów o 1 385 712 zł i wydatków 
o 1 385 712 zł. 
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Michał Mac, 
Wicestarosta Barbara Pilawa-Kraus, 
Radna Monika Roman – przejścia – progi zwalniające, 
Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu,  
Starosta Adam Krzysztoń – radni otrzymają odpowiedź na e-mail jutro. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2021. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Dariusz Kuraś. 
 



5 
 

Uchwała Nr XXVIII/206/2021 w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2021 została 
podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 7.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. 
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Dariusz Kuraś. 
 
 
 
Uchwała Nr XXVIII/207/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 8.  
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  
 
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki złożył sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady 
Powiatu (sprawozdanie w załączeniu).  
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W dyskusji wzięli udział: 
Radny Michał Mac zwrócił się z następującymi zapytaniami:  
1) Odnośnie sprzedaży działki powiatowej Nr 4743/2 przy ulicy Armii Krajowej, 
2) Odnośnie informacji w sprawie dokumentacji projektowej dla zadania rozbudowa, 

przebudowa DW nr 881 Sokołów Małopolski – Łańcut – Żurawica, 
3) Odnośnie wsparcia Podkarpackiego Okręgowego Związku Akrobatyki Sportowej 

w ramach promocji powiatu.  
 
Paweł Skoczowski – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu zapytał odnośnie konferencji 
pn. instrumenty terytorialne w nowej perspektywie finansowej na lata 2021 – 2027, 
poprosił o materiały z tego spotkania. 
 
Pana Starosta ustosunkował się do zapytań radnego Maca: 
Ad. 1) działka nr 4743 obecnie nie jest wystawiana na sprzedaż, dodał że działka ta nie 
jest już obciążona instalacją gazową, 
Ad. 2) chodzi o budowę chodnika w miejscowości Krzemienica wykonywanego przez 
Marszałka Województwa Podkarpackiego, 
Ad. 3) dofinansowanie w kwocie 300 zł na akrobatykę – powiat domówiony jest 
z organizatorem, że środki finansowe na zakup pucharów są zadowalające dla 
organizatora. 
 
Pana Starosta ustosunkował się także do wypowiedzi radnego Skoczowskiego 
informując, że osobiście nie uczestniczył w konferencji, natomiast materiały, jeśli będą 
dostępne zostaną przesłane Radnemu. 
 
 
Ad. 9.  
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
 
W dyskusji wzięli udział: 
 
Radny Jan Magoń poinformował, że złoży wniosek na piśmie, będą to uwagi 
mieszkańców w sprawie nowo wybudowanej drogi Sonina – Wysoka – Albigowa 
odnośnie usunięcia usterek po inwestycji w ramach gwarancji tej drogi.  
 
Radna Monika Roman wypowiadała się odnośnie budowy łącznika pomiędzy 
autostradą A4 i DK 94 w Łańcucie. Poinformowała, że zwróciła się z prośbą do 
inwestora o rozważenie możliwości wykonania ekspertyz oraz badań dotyczących 
natężenia ruchu na DK 94 w Łańcucie, w tym poziomu emisji pyłów i spalin w związku 
z planowanym przebiegiem łącznika pomiędzy autostradą A4 i DK 94. Poinformowała, 
że z odpowiedzi Marszałka Województwa Podkarpackiego, którą otrzymała wynika, że 
w tej sprawie już nic się nie da zrobić. Stwierdziła, że jest jej z tego powodu przykro. 
Dodała, że na jej profilu internetowym udostępniła skany pism, z którymi można się 
zapoznać szczegółowo.  
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W tej sprawie głos zabierał jeszcze Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu oraz 
radna Monika Roman (Ad Vocem) i oświadczyła, że nie będzie uczestniczyła w żadnych 
protestach dotyczących tego łącznika i wycofuje się z tej sprawy.  
 
Radny Michał Mac zwrócił się z następującymi zapytaniami: 
1) jaka jest dostępność boisk sportowych przy ZST po godzinach pracy szkoły i czy 

jest zorganizowany dostęp do tych boisk, 
2) tunel – prośba o informacje jak postępują prace przy realizacji tego tunelu, 
3) pytanie do pana Sekretarza Powiatu w jakich tytułach prasowych publikowane są 

ogłoszenia i komunikaty, które wydaje Starostwo, 
4) zaapelował o powtórne nawiązanie współpracy ZDP z ŁZK w zakresie sprzątania 

liści przy drogach powiatowych (ulica Kościuszki i Kopernika w Łańcucie), 
5) narastająca liczba pacjentów na covid w szpitalu powiatowym w Łańcucie – liczba 

hospitalizowanych wyszła już poza oddział zakaźny i w związku z tym zapytał jak 
będzie wyglądał scenariusz odnośnie kierowania pacjentów i czy znaczna część 
szpitala łańcuckiego zostanie zamknięta, gdzie chorzy będą lokalizowani czy znana 
jest polityka pani Wojewody w tym zakresie.  

 
 
Wicestarosta Barbara Pilawa-Kraus odpowiedziała radnemu Macowi: 
Ad. 1)  
Zostały oddane do użytku nowe boiska szkolne przy ZST w Łańcucie, została utworzona 
klasa sportowa w II LO i występuje zwiększona liczba zajęć wychowania fizycznego 
oraz jest bardzo duże zainteresowanie uczestnictwa różnych klubów sportowych na 
zajęcia w godzinach popołudniowych, w związku z tym godziny pracy hali zostały 
wydłużone. Zajęcia wynajmujących odbywające się na hali sportowej mają możliwość 
wyboru zająć albo na wolnym powietrzu lub na hali. W związku z tym boiska i hala są 
dostępne, ale wg określonych regulaminów i jest przygotowany harmonogram, ostatnie 
zajęcia na hali sportowej kończą się o 20.30.  
 
Ad. 5)  
Na dzień dzisiejszy w Centrum Medycznym liczba pacjentów covidowych jest taka, że 
zajmują cały oddział zakaźny, zakontraktowanych jest 64 łóżek na ten cel. Szpital 
tymczasowy utworzony na terenie SP ZOZ MSWiA w Rzeszowie ma wolne miejsca 
i na dzień dzisiejszy nie ma nie ma żadnych sygnałów odnośnie tego, żeby miejsca 
covidowe były zwiększane w Łańcucie.  
 
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki odpowiedział: 
Ad. 5)  
Odnośnie covidu poinformował, że obecnie w Łańcucie pod covid dostępny jest tylko 
odział zakaźny, pozostałe działalność w szpitalu funkcjonują. Na dzień dzisiejszy Pani 
Wojewoda nie zwiększa ilość łóżek covidowych w Łańcucie, dla chorych będą 
wykorzystywane łóżka covidowe w innych szpitalach. 
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Ad. 4) 
Odnośnie tunelu poinformował, że niedawno temu przedstawiciele miasta i powiatu 
uczestniczyli w spotkaniu w Podkarpackim Zarządzie Dróg Wojewódzkich odnośnie 
ustalania spraw dotyczących chodników, przejeść dla pieszych. Wydaje się, że wszystko 
idzie zgodnie z planem. Po zakończeniu etapu projektowania zostanie wydane 
pozwolenie na budowę i w przyszłym roku na wiosnę rozpocznie się inwestycja. 
 
Robert Kochman Sekretarz Powiatu odpowiedział: 
Ad 3)  
Starostwo publikuje w tytułach gazet lokalnych tj. Super Nowości, Nowiny, Gazeta 
Wyborcza, Rzeczpospolita. 
 
Radny Janusz Bester zapytał: 
1) jaka jest sytuacja covidowa w szkołach powiatowych, czy wszystkie szkoły pracują 

i ewentualnie, kto podejmuje decyzję o przejściu na zdalnie nauczanie, 
2) przebudowa DK (obwodnica Łańcuta) pojawiły się krytyczne uwagi na temat 

przebudowanej drogi w szczególności po opadach deszczu oraz brak jest miejsca na 
korytarz życia. Zapytał czy te informacje docierają do GDKDiA.  

 
 
Barbara Pilawa-Kraus Wicestarosta odpowiedziała: 
Ad 1)  
Odnośnie nauki w szkołach – było kilka przypadków zachorowań na covid, wtedy na 
kwarantannę wysyłana jest cała klasa, do której uczęszcza uczeń. Dyrektor szkoły 
zgłasza do Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych taka sytuację, wydawana jest zgoda 
na zawieszenie nauki na określony czas, poinformowała, że są to nieliczne przypadki 
jak do tej pory. 
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki odpowiedział na powyższe pytania:  
Ad 2)  
Odnośnie przebudowywanej DK 94 poinformował, że wszystkie sprawy, które wynikły 
po remoncie oraz związane z ostatnimi opadami deszczu zostały zgłoszone na miejscu 
kierownikowi budowy i do GDDKiA. Niektóre sprawy były już wcześniej zgłaszane jak 
np. chodnik przy rondzie Armii Krajowej. Pan Starosta wyraził nadzieję, że projektant, 
który wykonywał projekt zaprojektował pobocza, tak, aby w sytuacjach nagłych była 
możliwość zjechania, 
 
Paweł Skoczowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu wypowiadał się odnośnie 
transportu publicznego oraz zlikwidowanych połączeń autobusowych przez PKP 
Rzeszów. Spowodowało to utrudnienia w podróżowaniu lokalnym, osób uczących się 
i osób starszych. Dodał, że temat ten był dyskutowany na zebraniu wiejskim 
w Kraczkowej. Prośba o zajęcie się tym tematem na Komisji Rady Powiatu.  
 
Radny Wojciech Szura zwrócił się ponownie odnośnie wniosków złożonych na XX sesji 
Rady Powiatu w dniu 28 października 2020 r. W szczególności dotyczyło to 
spowolnienia ruchu na drodze przy ulicy Ottona z Pilczy w kierunku ulicy Bohaterów 
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oraz na drodze przy ulicy Wyszyńskiego w stronę stacji kolejowej oraz wyczyszczenia 
zakrzaczenia na skrzyżowaniu ulicy Kolejowej i Grunwaldzkiej. Poinformował, że 
otrzymał odpowiedź od Zarządu Dróg Powiatowych, uwagi miały zostać przekazane do 
Komisji Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego. Zapytał czy komisja rozpatrzyła te 
wnioski, ponieważ nie otrzymał żadnej informacji zwrotnej w tej sprawie. 
 
Radny Zbigniew Grad poruszył następujące kwestie:  
1) remont Bursy Szkolnej w Łańcucie – jaki jest zakres prac tej inwestycji,  
2) jakie jest obłożenie młodzieży w Bursie Szkolnej i Schroniska, w jakim zakresie jest 

to wykorzystywane, 
3) w jaki sposób jest obecnie zagospodarowany budynek na terenie Zespołu Szkół 

Technicznych po PUP. 
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki poinformował, że budynek po PUP na terenie ZST 
został wynajęty pod potrzeby Centrum Medycznego i znajduje się tam jedna z poradni.  
 
Odnośnie remontu Bursy Szkolnej poinformował, że budynek zostanie dostosowany do 
wymagań bezpieczeństwa przeciw pożarowego, wentylacji, tak, aby spełnił wszelkie 
normy. Odnośnie liczby osób odpowiedział, że nie wie ile osób obecnie przebywa 
w Bursie Szkolnej. 
 
Radnemu Wojciechowi Szura odpowiedział, że zakrzaczenia zostaną zlikwidowane 
przy okazji realizacji inwestycji tunelu. Poinformował, że obecnie jest procedowana 
zmiana przejścia dla pieszych na ulicy Wyszyńskiego, zostanie dobudowane 30 m 
chodnika i przystanek autobusowy zostanie umieszczony w innym miejscu.  
 
Radny Michał Mac (Ad Vocem) stwierdził, że boiska zewnętrzne są otwarte do 20:30 i 
priorytet wstępu jest dla grup zorganizowanych, które wcześniej to zgłoszą i 
zarezerwują termin. W związku z powyższym zwrócił się z prośbą o przesłanie 
harmonogramu wejść na halę i boiska sportowe.  
W sprawie obłożenia miejsc covidowych w łańcuckim szpitalu poprosił 
o uszczegółowienie informacji, że pacjenci są lokowani na oddziale rehabilitacji, 
o czym informowała pani Wicestarosta na posiedzeniu Komisji Zdrowia.  
Ponadto Radny poinformował o rozpoczętej inwestycji (budowa chodnika)  przy drodze 
powiatowej ulica Traugutta w Łańcucie oraz o mającej się rozpocząć wymianie 
nawierzchni na ulicy Kopernika.  
Radny przekazał, że Klub Radnych w Trosce o Powiat Łańcucki złożył pismo – 
propozycje do Zarządu Powiatu Łańcuckiego o dofinansowanie inwestycji na drogach 
w Gminach Powiatu Łańcuckiego w związku z naborem wniosków do Rządowego 
Funduszu Rozwoju Dróg. M.in. na projekt w mieście Łańcucie na ulicę Bohaterów 
Westerplatte.  
 
Barbara Pilawa-Kraus (Ad Vocem) wyjaśniła odnośnie szpitala, że miejsca na oddziale 
rehabilitacji są traktowane, jako miejsca covidowe. Pan Prezes przewidział, że na tym 
oddziale będzie około 20 miejsc covidowych, pozostałych około 40 miejsc na oddziale 
zakaźnym. Całość traktowana jest, jako oddział zakaźny.  
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Odnośnie inwestycji na drogach i pisma Klubu Radnych przypomniała, że zgodnie 
z uchwałą Zarządu Powiatu Wójtowie i Burmistrz mogą składać wnioski i propozycje 
dotyczące remontów.  
W sprawie harmonogramu wejść na halę i boiska przy ZST poinformowała, że zostanie 
on przesłany Radnym.  
W tej sprawie Przewodniczący Rady opowiedział się za maksymalnym wykorzystaniem 
hali sportowej i boisk sportowych.  
 
Radny Monika Roman złożyła podziękowania Zarządowi Powiatu Łańcuckiego za 
przystąpieniem do realizacji dwóch ważnych inwencji na terenie miasta Łańcuta, na 
ulicy Traugutta oraz na ulicy Kopernika.  
 
 
Ad. 10.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech 
Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
BRAK GŁOSU (1) 
Jakub Reizer 
NIEOBECNI (1) 
Dariusz Kuraś 
 
 
Protokół Nr XXVII / 2020 z dnia 21 lipca 2021 r. został przyjęty. 
 
 
Ad. 11.  
Sprawy różne. 
 
W sprawach różnych głos zabierali: 
Radny Wojciech Szura skierował się z prośbą do Józefa Buka Przewodniczącego 
Komisji Edukacji o zaproszenie na posiedzenie komisji nowego dyrektora Powiatowego 
Centrum Kształcenia Praktycznego. 
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Radny Jan Magoń podziękował za remont drogi Albigowa – Sonina – Wysoka oraz 
nawiązał do tablicy informacyjnej odnośnie tej inwestycji. 
 
Starosta Łańcucki Adam Krzysztoń przekazał, że inwestycja była dofinansowana 
z Rządowego Funduszu Dróg Samorządowych, tablica informacyjna jest prawidłowa. 
Przekazał także zaproszenie na obchody na Święto Patrona Powiatu Łańcuckiego Św. 
Michała Archanioła w dniu 29 września 2021 r.  
 
 
Ad. 12.  
Zakończenie. 
 
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego podziękował radnym za 
uczestnictwo w sesji, a następnie w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamknął 
obrady XXVIII sesji Rady Powiatu Łańcuckiego VI kadencji 2018 – 2023.  
 
Protokołowała:  
Renata Czechowicz 

 
Przewodniczący 

Rada Powiatu Łańcuckiego 
 

Marek UBERMAN 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

________________________________________ 
 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


